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ROMÂNIA
JUDEŢUL CONSTANŢA
MUNICIPIUL CONSTANŢA
CONSILIUL LOCAL

PROCES-VERBAL

Încheiat astăzi, 28.02.2017 orele 11°°, în şedinţa ordinară a Consiliului Local al
municipiului Constanţa.

La ședință participă: 26 de consilieri, din 27 de consilieri în funcție, (absentă fiind d-na
Nicolae Irinela) dl.primar Decebal Făgădău, d-na secretar Marcela Enache, funcţionari
publici din aparatul propriu de specialitate  al primarului şi reprezentanţi ai mass-mediei.
Ședința este publică și este condusă de domnul consilier Marin Aurelian-Marius, conform
HCL nr.31 /2016.

Dl.Aurelian-Marius Marin
Deci, suntem aici pentru ședința Consiliului local din data de 28 februarie 2017.

Înainte de a începe, trebuie să ne asigurăm că avem cvorum. Suntem 24 prezenți din 26, deci,
în mod practic, ședința Consiliului local este statutară. Înainte de a intra în ordinea de zi, dacă
avem, cumva, ceva completări din partea doamnei Enache.

D-na Marcela Enache
Nu. Doar ordinea

Dl.Aurelian-Marius Marin
Avem ordinea de zi, pe care am primit-o cu toții, și avem și o ordine suplimentară din

două punte. De asemenea, în acest moment, toată lumea este în posesia acestei ordinii de zi.
Înainte de a intra, totuși, în probleme, ținând cont că mâine este 1 Martie, profit de ocazie să
vă spun la mulți ani, doamnelor, domnișoarelor, colegelor, tuturor doamnelor și
domnișoarelor din Constanța, toate cele bune și un  Martie dedicat exclusiv femeilor. Supun
aprobării ordinea de zi așa cum a fost ea comunicată.

Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?

D-na Marcela Enache
Avem 24 de voturi pentru.

Dl.Aurelian-Marius Marin
Supun aprobării ordinea de zi suplimentară.
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?

D-na Marcela Enache
Avem 24 de voturi pentru.

Dl.Aurelian-Marius Marin
Constatăm că totul este în regulă, putem să începem, practic, şedinţa Consiliului local.

Începem cu primul punct:
„Aprobarea procesului verbal al ședinței Consiliului local al municipiului

Constanța din data de 31.01.2017.”
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Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Domnu᾿ consilier?!

Dl.Victor Constantin
Înainte de a începe dezbaterea proiectelor de la ordinea de zi....

D-na Marcela Enache
Deci, n-aveţi obiecţiuni cu privire la procesul verbal, să înţelegem.

Dl.Victor Constantin
Nu.

D-na Marcela Enache
Deci, s-a aprobat procesul-verbal cu 24 de voturi pentru.

Dl.Victor Constantin
Da. Înainte de a trece la celelalte puncte, având în vedere că noi am depus mai multe

adrese, de-a lungul timpului, şi răspunsurile vin...sau nu vin deloc, vin greu sau nu vin deloc,
vreau să vă solicit acum, în faţa Consiliului local, să ne răspundeţi la problema cu iluminatul
public şi ecarisajul; domul primar sau domnul viceprimar Babu, care are aceste atribuţii. Am
văzut şi în presă că am ajuns, în Constanţa, să strângem singuri...

Dl.Aurelian-Marius Marin
Subiectul nu este pe ordinea de zi....

Dl.Victor Constantin
Păi, ştiu, dar nu putem să depunem adrese şi să nu primim nişte răspunsuri....

Dl.Aurelian-Marius Marin
Domnu᾿ consilier, ştiţi bine că avem comisii, e aparatul de specialitate de la Primărie,

subiectul nu este pe ordinea de zi, nu avem de ce să discutăm asta. Trecem la punctul nr.2:
„Proiect de hotărâre privind validarea în funcția de consilier local a domnului

Tincu Cristian.”
- iniţiator: primar Decebal Făgădău;

D-na Marcela Enache
Comisia de validare este invitată...Numai puţin! Comisia de validare: d-na Cojoc, d-na

Trandafir, dl.Popescu şi dl.Zabara, să verificaţi documentele. Poftiţi aici!

- X –
Dl.Victor Constantin
Domnu᾿ preşedinte, dacă tot avem o pauză, putem să dăm curs solicitării?....

Dl.Aurelian-Marius Marin
Subiectul este închis. Ce să discutăm pe el? N-avem ce discuta.

- X –
Dl.Aurelian-Marius Marin
Comisia de validare nu are nici un fel de obiecţii, motiv pentru care supun la vot

punctul nr.2, proiectul de hotărâre privind validarea în funcţia de consilier local a domnului
Tincu Cristian.

Cine este pentru? Abţineri? Împotrivă?

D-na Marcela Enache
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Avem 24 de voturi pentru.

Dl.Aurelian-Marius Marin
Îl rugăm pe domnul Tincu Cristian să vină să depună jurământul. Vă rugăm să vă

ridicaţi în picioare.

Dl.Cristian Tincu
Subsemnatul Tincu Cristian, consilier în cadrul Consiliului local al municipiului

Constanţa, în conformitate cu prevederile art.32 alin.1 din Legea nr.215/2001, privind
administraţia publică locală republicată, cu modificările și completările ulterioare precum și
ale art. 7, alin. 1 din Legea nr. 393/2004 privind Statutul aleșilor locali, depun în faţa
Consiliului local următorul jurământ:

„Jur să respect Constituţia şi legile ţării şi să fac, cu bună-credinţă, tot ceea ce stă în
puterile şi priceperea mea pentru binele locuitorilor municipiului Constanţa. Aşa să-mi ajute
Dumnezeu!”

Aplauze în sală. Domnul Tincu Cristian semnează jurământul depus.

Dl.Aurelian-Marius Marin
Fac menţiunea că în acest moment suntem 25 de consilieri prezenţi, odată cu validarea

domnului Tincu Cristian. Trecem la punctul nr.3:
„Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de ”Cetățean de onoare al

municipiului Constanța” domnului Traian Petcu.”
- iniţiator: primar Decebal Făgădău;

D-na Marcela Enache
Aici avem buletine de vot.

- X –
Se fac comentarii în sală. (Avem voie să ne înscriem la cuvânt, doamna secretară?

Astăzi.)

D-na Marcela Enache
Domnul preşedinte....

Se fac comentarii în sală. (A zis că nu.)

Dl.Aurelian-Marius Marin
La şedinţa trecută a fost stabilită o procedură, a fost votată o procedură prin care cine

are intervenţii trebuie să le adreseze direct comisiilor de specialitate.

Dl.Andrei-George Popescu
Da᾿ de unde şi până unde?!

Dl.Victor Constantin
Când s-a votat asta?

Dl.Aurelian-Marius Marin
Noi am votat-o, în Consiliul local, în şedinţa trecută.

Se fac comentarii în sală. (Domnule peşedinte, fiecare cetăţean al oraşului
Constanţa....are dreptul să vină, să-şi spună părerea....)
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Dl.Aurelian-Marius Marin
Există o metodologie. Vă rog frumos să luaţi loc!

Se fac comentarii în sală.

Dl.Aurelian-Marius Marin
Avem rezultatele votului pentru punctul 3: 25 de voturi pentru, nici un vot împotrivă,

nici un vot anulat. Trecem la punctul...

D-na Marcela Enache
Supuneţi proiectul de hotărâre la vot.

Dl.Aurelian-Marius Marin
Supunem proiectul nr.3 la vot, proiectul de hotărâre privind acordarea titlului de

”Cetățean de onoare al municipiului Constanța” domnului Traian Petcu.
Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri?

Se fac comentarii în sală.

D-na Marcela Enache
Avem 25 de voturi pentru.

Dl.Aurelian-Marius Marin
Punctul nr.4:
„Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de ordine și siguranță publică al

poliției locale a municipiului Constanța .”
- iniţiator: primar Decebal Făgădău;
Cine este pentru? Abţineri? Împotrivă?

Se fac comentarii în sală.

D-na Marcela Enache
Avem 25 de voturi pentru.

Se fac comentarii în sală.

Dl.Mircea Dobre
Domnule preşedinte, am o rugăminte. Hai să desfăşurăm lucrările acestui consiliu în

deplină legalitate. Dacă fiecare comentează pentru orice chestiune, aşa, în mod individual, în
afara ordinii de zi, mi se pare că ajungem undeva ca-n piaţă.

Dl.Costin-Valeriu Avătavului
Domnule consilier, noi nu am votat aşa ceva în şedinţa trecută.

Dl.Mircea Dobre
Dumneavoastră văd că uitaţi acest lucru, dar am rugămintea să respectăm

regulamentul care reglementează defăşurarea lucrărilor Consiliului local. Fiecare consilier
trebuie să se înscrie la cuvânt o singură dată, pentru punctele de pe ordinea de zi...Şi cu asta s-
a terminat.

Dl.Costin-Valeriu Avătavului
O singură dată?! Cum să se înscrie o singură dată, domnule consilier?!
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Dl.Mircea Dobre
Citiţi, vă rog, regulamentul.

Se fac comentarii în sală.

Dl.Costin-Valeriu Avătavului
Domnule preşedinte....!

Dl.Aurelian-Marius Marin
Da, domnule consilier, vă rog frumos!

Dl.Costin-Valeriu Avătavului
Am dori 10 minute pauză.

Dl.Aurelian-Marius Marin
Nu avem nici un motiv să luăm 10 minute pauză.

Dl.Costin-Valeriu Avătavului
Pentru că aţi spus că în şedinţa trecută am votat ceva şi vrem să verificăm şi procesul-

verbal şi, dacă chiar s-a votat...

Se fac comentarii în sală.

Dl.Aurelian-Marius Marin
Deci, am aprobat procesul-verbal al şedinţei trecute. Sperăm că l-am aprobat toţi în

cunoştinţă de cauză. Toată lumea am votat pentru aprobarea procesului-verbal al şedinţei
trecute de Consiliu local.

Dl.Costin-Valeriu Avătavului
Vrem să verificăm ceva punctual, dacă oamenii.... acei oameni au dreptul să ia

cuvântul sau nu. Dacă s-a notat corect. Şi, de acum încolo, se vor...

Dl.Aurelian-Marius Marin
A fost făcută în şedinţa precedentă o propunere, ca cei care au intervenţii de făcut să le

facă direct la comisii. Iar noi, toţi, am votat această propunere.

Dl.Costin-Valeriu Avătavului
Conform regulamentului, oamenii ăștia au dreptul să se adreseze Consiliului local.

Dl.Aurelian-Marius Marin
Au dreptul, dar după o anumită procedură. Nu le restrânge nimeni dreptul de a se

adresa Consiliului local, dar există o procedură. Noi nu avem dezbateri publice la şedinţele
Consiliului local. Avem o ordine de zi pe care trebuie să o respectăm. Primii care trebuie să
respectăm această ordine de zi sunt consilierii, care știu acest lucru.

Dl.Victor Constantin
Domnule președinte, poate avem nevoie de dezbateri, pentru că noi trebuie să primim

un răspuns. Deci, noi încercăm să obținem un răspuns, de la domnul viceprimar, de la domnul
primar. Presa, la fel. Și acuma, cetățenii nu se mai înscriu de trei ședințe, da?, la cuvânt! Ce
facem? Dacă se mai întâmplă așa ceva, ne vom ridica și vom ieși la fiecare ședință când nu
vor mai fi cetățenii lăsați să....
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Dl.Aurelian-Marius Marin
Este dreptul dumneavoastră....

Dl.Victor Constantin
Se fac dezbateri în Consiliul local; fiecare poate adresa o interpelare.

Dl.Aurelian-Marius Marin
Domnul consilier, noi facem dezbateri pe problemele înscrise pe ordinea de zi.

Se fac comentarii în sală.

Dl.Aurelian-Marius Marin
Punctul nr.4...a fost. Punctul 5:
„ Proiect de hotărâre privind modificarea HCL nr. 28/2017 privind organizarea

Consiliului de administrație al S.C. Confort Urban S.R.L. Constanța.”
- iniţiator: primar Decebal Făgădău;
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?

D-na Marcela Enache
Avem 25 de voturi pentru.

Dl.Aurelian-Marius Marin
Punctul nr.6:
„Proiect de hotărâre privind modificarea HCL nr. 262/2016 privind desemnarea

reprezentanților Consiliului local al municipiului Constanța  în Consiliul de
administrație al Spitalului Clinic de Boli Infecțioase Constanța.”

- iniţiator: primar Decebal Făgădău;

D-na Marcela Enache
Avem buletine de vot, aici.

Dl.Aurelian-Marius Marin
Îl invit pe domnul Răsăuțeanu să facă o propunere în acest sens.

Dl.Costin-Ioan Răsăuțeanu
Mulțumesc! Grupul Partidului Social Democrat îl propune pe domnul consilier local

municipal Marius Andreiaș.

Dl.Aurelian-Marius Marin
Vă rog frumos, domnu᾿ consilier!

Dl.Victor Constantin
Partidul Național Liberal o propune pe doamna doctor Câmpeanu Adriana.

Dl.Aurelian-Marius Marin
Mulțumim! Mai sunt alte propuneri?

D-na Marcela Enache
Pe doamna Câmpeanu, da?

Dl.Victor Constantin
Da.
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Dl.Aurelian-Marius Marin
Buletinele de vot, vă rog!

D-na Raluca-Andreea Trandafir
Ce profesie are reprezentantul pe care l-ați propus dumneavoastră, vă rog?!

Dl.Aurelian-Marius Marin
Colegul nostru este aici.

D-na Raluca-Andreea Trandafir
Am întrebat ce profesie are.

Dl.Aurelian-Marius Marin
Dar colegul nostru este aici.

Se fac comentarii în sală. (Are C.V.-ul publicat.)

D-na Raluca-Andreea Trandafir
Întreb pentru că unul din cei doi trebuie să fie economist. Dumneavoastră ce profesie

aveți?

Dl.Marius Andreiaș
Dar doamna doctor este economist?

Se fac comentarii în sală.

Dl.Aurelian-Marius Marin
Eu zic că este simplu. Sunt două propuneri. Se va vota. Hai să mergem mai departe,

până veți primi buletinele de vot.
Punctul nr.7:
„Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și statului de funcții pentru

Muzeul de Artă Populară Constanța.”
- iniţiator: primar Decebal Făgădău;
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?

D-na Marcela Enache
Avem 25 de voturi pentru.

Dl.Aurelian-Marius Marin
Punctul nr.8 pe ordinea de zi:
„Proiect de hotărâre privind aprobarea normativului privind consumul lunar de

carburanți pentru autovehiculele ce deservesc Serviciul public de asistență socială.”
- iniţiator: primar Decebal Făgădău;
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?

D-na Marcela Enache
Avem 25 de voturi pentru.

Dl.Aurelian-Marius Marin
Punctul 9 pe ordinea de zi:
„Proiect de hotărâre privind schimbul și repartizarea unor spații de locuit

construite de ANL în regim de închiriere din recuperări.”
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- iniţiator: primar Decebal Făgădău;
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?

D-na Marcela Enache
Avem 25 de voturi pentru.

Dl.Aurelian-Marius Marin
Punctul nr.10:
„Proiect de hotărâre privind repartizarea și extinderea unor spații de locuit din

fondul locativ de stat.”
- iniţiator: primar Decebal Făgădău;
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?

D-na Marcela Enache
Avem 25 de voturi pentru.

Dl.Aurelian-Marius Marin
Punctul nr.11 pe ordinea de zi:
„Proiect de hotărâre privind înregistrarea Primăriei municipiului  Constanța în

Sistemul național electronic de plată online a taxelor locale utilizând cardul bancar,
precum și stabilirea modului în care este suportat comisionul bancar.”

- iniţiator: primar Decebal Făgădău;
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?

D-na Marcela Enache
Avem 25 de voturi pentru.

Dl.Aurelian-Marius Marin
Punctul nr.12:
„Proiect de hotărâre privind atribuirea denumirii „strada Virgil Coman"

circulației publice carosabile paralelă cu str. Unirii, situată între intersecția cu str.
Zorelelor și str. Cașin.”

- iniţiator: primar Decebal Făgădău;
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?

D-na Marcela Enache
Avem 25 de voturi pentru.

Dl.Aurelian-Marius Marin
Punctul nr.13 pe ordinea de zi:
„Proiect de hotărâre privind schimbarea denumirii străzii Dianei, situată pe raza

administativ-teritorială a municipiului Constanța,  în strada Gheorghe Dumitrașcu”.
- iniţiator: primar Decebal Făgădău;
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?

D-na Marcela Enache
Avem 25 de voturi pentru.

Dl.Aurelian-Marius Marin
Punctul nr.14:
„Proiect de hotărâre privind îndreptarea erorii materiale din HCL nr. 121/2013

privind aprobare PUZ stațiunea Mamaia.”
- iniţiator: primar Decebal Făgădău;
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Cine este pentru?

Dl.Victor Constantin
Domnu᾿ președinte .....

Se fac comentarii în sală.

Dl.Aurelian-Marius Marin
O secundă! Domnu᾿ consilier, vă rog frumos!

Se fac comentarii în sală.

Dl.Victor Constantin
Îmi permiteți?!....

Se fac comentarii în sală. (Vorbiți la microfon.)

Dl.Victor Constantin
Îl invităm pe domnul arhitect șef să ne spună concluziile sale, să spun așa, pentru că

PUZ-ul acela nu știu în ce an a fost făcut și de ce firmă, dar pare să conțină mai multe erori.
Haideți, să nu avem dubii asupra a ce votăm, haideți să-l invităm pe domnul arhitect să ne
explice, ca să înțelegem și noi motivul pentru care votăm această hotărâre.

Dl.Decebal Făgădău
Deci, domnule consilier...În primul rând, sărut mâna, doamnelor, bună ziua, domnilor!

Mă uit, așa, puțin mirat, la dumneavoaastră și îmi dau seama că sunteți „reconfortabil” în
cursul zilei de azi...

Dl.Horia-Marius Caliminte
Domnule primar, vă rugăm să nu vă mai adresați în glumă și v-am ruga...

Dl.Decebal Făgădău
Nu, nu mă adresez, deloc,  în glumă.

Dl.Horia-Marius Caliminte
Dacă doriți să lucrăm în formula aceasta și în ședință să facem deliciul pentru

presă.....vă rog frumos să....

Dl.Decebal Făgădău
În primul rând ține de o minimă bună creștere să te adresezi inițiatorului proiectului.

Doi. Atâta vreme cât eu conduc executivul, dumneavoastră le cereți executivului, așa....

Dl.Horia-Marius Caliminte
Buna creștere, la dumneavoastră, domnule primar, pentru că văd că tot continuați, în

termeni de-ăștia eleganți, să ne explicați ce și cum se învârte roata. Da?

Dl.Decebal Făgădău
Deci, vă rog, aveți întrebări? Puteți s-o faceți: unu - în comisiile de specialitate; doi -

în scris, la secretarul Consiliului local. Vă repet, domnu᾿ consilier, citiți proiectul de hotărâre,
este extrem de explicit, este, pur și simplu, o inversare de numere. Dacă nu sunteți mulțumit
cu răspunsul pe care l-ați primit de la mine, consider că puteți vota în deplină cunoștință de
cauză.
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Se fac comentarii în sală.

Dl.Aurelian-Marius Marin
Vreau să fac și eu o mică completare. Nu este pentru prima dată când avem

controverse datorită faptului că, probabil, nu se citesc aceste hotărâri, ale Consiliului local, în
prealabil.

Se fac comentarii în sală.

Dl.Aurelian-Marius Marin
Nu vreau să jignesc pe nimeni, dar, totuși, îndreptarea de eroare materială este doar un

lucru foarte simplu, datorat unor greșeli la un moment dat, care nu afectează fondul problemei
în niciun fel. Pe proiectul în cauză, dacă vă uitați, veți vedea că numărul 27 a fost trecut greșit
ca numărul 72. Este foarte, foarte simplu. Vă rog, domnule consilier!

Dl.Costin-Valeriu Avătavului
Domnule președinte, dacă vă uitați în proiect, a vizul Comisiei de urbanism este

dat....este semnat, dar nu este tăiat nici „favorabil” nici „nefavorabil”.

Dl.Aurelian-Marius Marin
Domnu᾿ consilier, eu nu m-am uitat pe acest aviz, care este pentru o îndreptare de

eroare materială.

Se fac comentarii în sală.

D-na Marcela Enache
S-a verificat în caietul comisiei. Este avizat favorabil.

Se fac comentarii în sală.

Dl.Aurelian-Marius Marin
S-a votat? Nu s-a votat. Deci, supunem la vot.
Cine este pentru?

D-na Marcela Enache
La punctul 14, da?

Dl.Aurelian-Marius Marin
Punctul 14, da.
Cine este pentru? Abțineri?

D-na Marcela Enache
Avem 10 abțineri.

Dl.Aurelian-Marius Marin
Împotrivă?

D-na Marcela Enache
Numai puțin, că trebuie să consemnez aici! Deci, 10 abțineri din....și 15 pentru. Deci,

s-au abținut: dl.Avătavului, d-na Câmpeanu, d-na Văsii, d-na Trandafir, d-na Arghirescu,
dl.Popescu, dl.Constantin, dl.Solomon, dl.Caliminte și d-na Andrei. Da? Deci, cu 15 voturi,
proiectul a trecut.
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Dl.Aurelian-Marius Marin
Proiectul a fost aprobat cu 15 voturi pentru. Trecem la punctul 15:
„Proiect de hotărâre privind acordarea dreptului de uz și servitute în favoarea

S.C. Enel Distribuție Dobrogea S.A. asupra unor terenuri situate în mun icipiul
Constanța, pentru racordarea la rețeaua electrică de interes public.”

- iniţiator: primar Decebal Făgădău;
Cine este pentru?

Dl.Ioan Solomon
Domnu᾿ președinte, dacă-mi permiteți!

Dl.Aurelian-Marius Marin
Da, domnu᾿ consilier!

Dl.Ioan Solomon
Mulțumesc mult! Domnu᾿ primar, domnilor cunoașteți foarte bine situația de astă iarnă

care ne-a afectat pe toți. Problemele ENEL-ului, probabil, o parte dintre ele aparțin sau nu
aparțin în...Suntem de acord cu punctul de transformare, pentru că crează un beneficiu
populației, dar, privind puțin la partea tehnică, acești stâlpi, care sunt montați de anumite
firme, nu prezintă garanție în exploatare. Știți cîte cazuri s-au întâmplat, pe strada Unirii, pe
strada Decebal, pe strada...cutare...au căzut firele. Au stat câte două, trei zile până ce au venit
organele de poliție ca să....oprească circulația să nu se întâmple alte evenimente. Deci,
concluzia finală, rugați pe cei de la Enel, cei care răspund de acest compartiment, să fie o
legătură mai bună de colaborare din punct de vedere tehnic. Mulțumesc mult de tot!

Dl.Aurelian-Marius Marin
Mulțumim și noi! Trecem la vot pentru punctul nr.15.
Cine este pentru? Abţineri? Împotrivă?

D-na Marcela Enache
Avem 25 de voturi pentru.

Dl.Aurelian-Marius Marin
Punctul nr.16 de pe ordinea de zi:
„Proiect de hotărâre privind completarea şi actualizarea inventarului bunurilor

care aparţin domeniului privat al municipiului.”
- iniţiator: primar Decebal Făgădău;
Cine este pentru?

D-na Cristina-Andreea Văsii
Îmi cer scuze, votăm şi noi!?

Dl.Aurelian-Marius Marin
Ne oprim, ca să terminăm numărătoarea.

- X –
Dl.Aurelian-Marius Marin
Avem rezultatele votului pentru punctul nr.6. În urma voturilor exprimate, avem

următoarea situaţie:
- pentru domnul consilier Andreiaş Cristian-Marius - 14 voturi pentru, 10 voturi împotrivă;
- pentru doamna consilier Câmpeanu Adriana - 10 voturi pentru, 14 voturi  împotrivă.

De asemenea, la fiecare din cei doi consilieri, câte un vot anulat.
Urmare acestei proceduri de vot, domnul Andreiaş Marius a fost validat.
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Supunem  proiectul la vot.
Cine este pentru? Abţineri? Împotrivă?

D-na Marcela Enache
Avem o abţinere acolo sau ce este?

Se fac comentarii în sală.(Nu. E pentru.)

D-na Marcela Enache
Pentru, da? Deci, 25 pentru, a întrunit proiectul.

Dl.Aurelian-Marius Marin
Trecem la punctul nr.16:
„Proiect de hotărâre privind completarea şi actualizarea inventarului bunurilor

care aparţin domeniului privat al municipiului.”
- iniţiator: primar Decebal Făgădău;
Cine este pentru? Abţineri? Împotrivă?

D-na Marcela Enache
Avem 25 de voturi pentru.

Dl.Aurelian-Marius Marin
Punctul 17 pe ordinea de zi:
„Proiect de hotărâre privind delegarea R.A.E.D.P.P. Constanţa în vederea

vânzării unui imobil  situat în municipiul Constanţa.”
- iniţiator: primar Decebal Făgădău;
Cine este pentru? Abţineri? Împotrivă?

D-na Marcela Enache
Avem 25 de voturi pentru.

Dl.Aurelian-Marius Marin
Punctul 18:
„Proiect de hotărâre privind transmiterea în administrarea R.A.E.D.P.P.

Constanța a unor imobile aflate în domeniul privat al municipiului Constanța situate în
str. Zmeurei nr. 3.”

- iniţiator: primar Decebal Făgădău;
Cine este pentru? Abţineri? Împotrivă?

D-na Marcela Enache
Avem 25 de voturi pentru.

Dl.Aurelian-Marius Marin
Punctul 19 pe ordinea de zi:
„Proiect de hotărâre privind darea în administrarea R.A.D.E.T. Constanța a

unor mijloace fixe reprezentând centrale termice, inclusiv instalații termice și sanitare
aferente, situate în muncipiul Constanța, str. Zmeurei nr. 3.”

- iniţiator: primar Decebal Făgădău;
Cine este pentru?

Dl.Victor Constantin
Avem aici o...
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Dl.Aurelian-Marius Marin
Da, domnu᾿...

Dl.Victor Constantin
Dacă-mi permiteţi, domnule primar, spuneţi-ne şi nouă când organizăm Consiliul de

administraţie la RADET, pentru că se fac doi ani de când nu mai...Au fost, odată pe ordinea
de zi, s-au retras şi acuma suntem într-o situaţie din care nu se mai poate ieşi. Mulţumesc!

Dl.Decebal Făgădău
Înclin să vă răspund în aceeaşi notă. Subietul supus votului nu are legătură cu

întrebarea dumneavoastră şi nu suntem la conferinţă de presă. Mulţumesc!

Dl.Aurelian-Marius Marin
Deci, supunem votului.
Cine este pentru? Abţineri? Împotrivă?

D-na Marcela Enache
Avem 25 de voturi pentru.

Dl.Aurelian-Marius Marin
Trecem la punctul nr.20:
„Proiect de hotărâre privind modificarea H.C.L. nr. 63/2013 privind aprobarea

Contractului de delegare a gestiunii serviciilor publice de administrare a domeniului
public şi privat din municipiul Constanţa.”

- iniţiator: primar Decebal Făgădău;
Cine este pentru? Abţineri? Împotrivă?

D-na Marcela Enache
Avem 25 de voturi pentru.

Dl.Aurelian-Marius Marin
Punctul nr.21 de pe ordinea de zi:
„Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 din HCL nr. 46/2016 privind

aprobarea documentaţiei de avizare a lucrărilor de intervenţii şi a principalilor
indicatori tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii ”Reabilitarea, modernizarea
şi dotarea Şcolii cu clasele I-VIII nr. 4, Constanţa (structură a Colegiului Naţional
Mircea cel Bătrân)”

- iniţiator: primar Decebal Făgădău;
Cine este pentru? Abţineri? Împotrivă?

D-na Marcela Enache
Avem 25 de voturi pentru.

Dl.Aurelian-Marius Marin
Proiectul cu nr.22:
„Proiect de hotărâre privind actualizarea devizului general aferent obiectivului

de investiţii „Reparaţii capitale şi modernizarea pasajului Cumpenei” aprobat prin
HCL nr. 309/2015.”

- iniţiator: primar Decebal Făgădău;
Cine este pentru? Abţineri? Împotrivă?

D-na Marcela Enache
Avem 25 de voturi pentru.
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Dl.Aurelian-Marius Marin
Dragi colegi, am epuizat ordinea de zi normală. Avem şi o ordine de zi suplimentară şi

voi supune atenţiei dumneavoastră şi cele două proiecte de pe ordinea de zi suplimentară.
Primul dintre ele:
„Proiect de hotărâre privind achiziţia serviciilor de consultanţă, asistenţă şi

reprezentare juridică în vederea apărării intereselor S.C. Confort Urban S.R.L.”
- iniţiator: primar Decebal Făgădău;
Cine este pentru? Abţineri? Împotrivă?

D-na Marcela Enache
Avem 25 de voturi pentru.

Dl.Aurelian-Marius Marin
Şi punctul nr.2 de pe ordinea de zi:
„Proiect de hotărâre privind constituirea Comisiei de analiză a activităţii

Serviciului Public de Impozite, Taxe şi alte Venituri la Bugetul Local Constanţa.”
- iniţiator: consilier local Secil-Givan Cantaragiu;
Cine este pentru?

D-na Marcela Enache
Numai puţin, că aici este cu buletine de vot! Şi vreau să fac o precizare. În avizul

Comisiei 5 se fac...este un amendament pentru 5 (cinci) propuneri de membri în comisie.
Proiectul este cu 3 (trei) propuneri. Vă rugăm să clarificaţi şi această problemă.

D-na Andreea Crişan
Mă numesc Andreea Crişan, reprezint SPIT Constanţa şi am fost mandatată de către

conducerea instituţiei să vă aduc la cunoştinţă punctul de vedere, atât domnului primar cât  şi
doamnelor şi domnilor consilieri, cu privire la acest aspect...

Se fac comentarii în sală. (Domnule preşedinte, doamna are voie să vorbească?!)

Dl.Aurelian-Marius Marin
Deci, mai avem un proiect pe ordinea de zi....

Se fac comentarii în sală.

Dl.Aurelian-Marius Marin
Nu, pentru că o să se propună...Avem un proiect pe ordinea de zi. Vom constitui

această comisie, dacă ea va fi aprobată şi validată de către Consiliul local. Ulterior constituirii
acestei comisii, se vor face aceste discuții...

D-na Andreea Crişan
Este un  punct de vedere pe care....

Se fac comentarii în sală. (Dar nu ne interesează!)

Dl.Aurelian-Marius Marin
Deci, am stabilit deja această procedură. Ulterior, la nivelul comisiei se vor face astfel

de discuții. Vă rog frumos să luați loc!

Se fac comentarii în sală.
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D-na Adriana Arghirescu
Propunerea noastră de cinci membri se bazează pe un motiv pragmatic. Să ne gândim

că această comisie trebuie să lucreze, să întocmească un raport, să aibă un preșdinte, un
secretar și propunerea domnului consilier este ca să fie reprezentată...să fie reprezentarea
tuturor partidelor politice din Consiliul local. Avînd în vedere că avem și un independent, am
făcut acest amendament de 5 membri.

Dl.Secil-Givan Cantaragiu
Am propus ca această comisie să fie din trei, pentru că este o comisie de analiză și nu

este o comisie de fond și mi se pare normal ca fiecare partid să aibe câte un reprezentant.
Dacă facem comisia din 5, atunci înseamnă că unul din partide va avea doi reprezentanți și nu
mi se pare normal. Deci, nu vrem să aibe doi reprezentanți, nici PSD și nici PNL. Mi se pare
normal ca fiecare partid să aibe câte un reprezentant. Nu a fost nimic legat de consilierul
independent.

Dl.Aurelian-Marius Marin
Supunem la vot acest amendament. Cine este pentru?

Se fac comentarii în sală.

Dl.Aurelian-Marius Marin
Supunem la vot ca să avem o comisie formată din trei membri....

Se fac comentarii în sală.

Dl.Aurelian-Marius Marin
Supunem la vot, atunci, amendamentul pentru a a vea o comisie din 5 membri.
Cine este pentru?

D-na Marcela Enache
Zece voturi au fost pentru amendament.

Dl.Aurelian-Marius Marin
Abțineri? Împotrivă?

D-na Marcela Enache
Împotrivă, 15.

Dl.Aurelian-Marius Marin
Urmare votului dumneavoastră, amendamentul nu a trecut, ceea ce înseamnă că, în

mod practic, vom avea o comisie formată din trei membri. Domnul consilier Costin
Răsăuțeanu, vă rugăm să faceți o propunere din partea Partidului Social Democrat.

Se fac comentarii în sală.

D-na Marcela Enache
Păi, trebuie să faceți propuneri pentru comisie.

Dl.Costin-Ioan Răsăuțeanu
Din partea grupului PSD îl propun pe domnul Mircea Dobre.

Dl.Aurelian-Marius Marin
Din partea PMP avem o propunere?
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Dl.Cătăli-Florin Papuc
Din partea PMP, îl propun pe dl.Secil-Givan Cantaragiu.

Dl.Aurelian-Marius Marin
Din partea PNL?

D-na Adriana Arghirescu
Victor Constantin.

Dl.Aurelian-Marius Marin
O.K.! Vom supune...Domnu᾿consilier?!

Dl.Secil-Givan Cantaragiu
Domnul Victor Constantin nu știu dacă poate face parte din această comisie, mama lui

are un proces cu SPIT-ul, și n-aș vrea să existe probleme și să fie afectată comisia, ca să
clarificăm această situație, să nu fie conflict de interese, pentru că, acolo, comisia va cere tot
felul de acte și nu cred că este...

Se fac comentarii în sală.

Dl.Aurelian-Marius Marin
Colegii de la PNL ei vor decide. Domnul consilier Constantin, el va decide dacă...

Se fac comentarii în sală.

Dl.Valentin-Gabriel Pîrvulescu
PNL să ne asigure că nu există un conflict de interese sau propuneți un coleg de-al

dumneavoastră care nu are conflict de interese cu SPIT-ul în momentul de față.

Se fac comentarii în sală.

Dl.Secil-Givan Cantaragiu
Domnul Constantin, comisia se poate dizolva dacă există un conflict de interese. Noi

încercăm s-o protejăm. Dacă dumneavoastră....Deci, nu vrem să existe probleme, având în
vedere implicarea personală. Atâta tot.

Se fac comentarii în sală.

Dl.Aurelian-Marius Marin
Înțeleg că s-a modificat propunerea Partidului Național Liberal?

Dl.Victor Constantin
O propunem pe doamna Văsii.

Dl.Aurelian-Marius Marin
O.K.! Avem cele trei propuneri, vom trece la.....buletinele de vot.

- X –
D-na Marcela Enache
Comisia de numărare, vă rugăm!

- X –
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Dl.Aurelian-Marius Marin
Avem rezultatele votului. Voturile sunt în felul următor:
- Dobre Mircea – 22 de voturi pentru, 3  împotrivă, 1 anulat;
- Cantaragiu Secil-Givan – 22 de voturi pentru, 5 împotrivă, 1  anulat;
- Văsii Cristina-Andreea – 22 de voturi pentru, 3 voturi împotrivă,  anulat.
Comisia a fost validată, motiv pentru care supun la vot punctul nr.2 de pe ordinea

suplimentară:
„Proiect de hotărâre privind constituirea Comisiei de analiză a activităţii Serviciului

Public de Impozite, Taxe şi alte Venituri la Bugetul Local Constanţa.”
- iniţiator: consilier Secil-Givan Cantaragiu;
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri?

D-na Marcela Enache
Avem o abținere, domnul Popescu și 25 de voturi pentru, că la ultimul punct a venit și

domnul consilier Rezeanu.

Dl.Aurelian-Marius Marin
Dragi colegi, am parcurs atât ordinea de zi, cât și ordinea de zi suplimentară. Putem

închide ședința Consiliului local de astăzi. Vă mulțumesc, tuturor! Mulțumesc domnului
primar, mulțumesc doamnei secretar Marcela Enache!


